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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU

JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH

DNE 9. 12. 2008

PŘÍTOMNI (bez titulu):

EF: Antonín Šmejkal, Viktor Vojtko, Vladimír Dvořák, Jiří Alina

FF: Marie Ryantová, Michal Bauer, Zuzana Gilarová, Kateřina Pípová

PF: Jan Petr

PřF: Iva Dostálková, Petr Koutecký, Vojtěch Kasalický

TF: Alois Křišťan, Adam Mackerle, František Štěch, Kateřina Brichcínová

ZSF: Iva Brabcová, Pavel Scholz, Pavel Fošum

ZF: Eva Hradecká, Ondřej Koukol, Šárka Demelová

Mimofakultní (ÚFB a VÚRH): David Kaftan, Julie Olejníčková, Josef Velíšek,

                                                               Martin Pšenička

OMLUVENI (bez titulů): Rostislav Smíšek, Renata Jandová, Stanislav Suda, Jan Riegert,

Lenka Rzeszutková, Ondřej Doskočil, Pavel Chábera

NEOMLUVENI (bez titulů): Simona Poláková, Petr Lískovec, Lenka Böhmová, Radek

Holcepl, Václav Šnorek, Pavel Ondr, Vladislav Kukačka

HOSTÉ (bez titulů): Václav Bůžek, Zdeněk Brandl, Libor Grubhoffer, Zdeněk Bezecný,

Adam Dočekal, Raabová

Zpočátku jednání Akademického senátu Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích dne 9.

12. 2008 bylo přítomno 13 akademických pracovníků a 9 studentů. Akademický senát byl

usnášeníschopný. Dva členové SK AS JU dopředu upozornili předsedu AS JU, že jim časový

termín zasedání AS JU v 17,00 nevyhovuje, a že zasedání budou muset opustit v 18,00. 

V průběhu zasedání klesl počet přítomných členů SK AS JU na 7. Akademický senát JU již

dále nebyl usnášeníschopný. 

ZAPISOVATEL ZÁPISU (bez titulu): Pavel Fošum

OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU (bez titulu): Kateřina Brichcínová, František Štěch

SKRUTÁTOŘI (bez titulu):  Zuzana Gilarová, Antonín Šmejkal

HLASOVÁNÍ O NAVRŽENÉM ZAPISOVATELI, OVĚŘOVATELÍCH A

SKRUTÁTORECH

Akademičtí pracovníci:

Pro: 13

Proti: 0

Zdrželi se hlasování: 0

Studenti:

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se hlasování: 0
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Akademický senát JU souhlasí s navrženými kandidáty pro funkci zapisovatele, ověřovatele

zápisu a skrutátorech.

K zápisu z minulého zasedání AS JU ze dne 7. 10. 2008 nemá žádný člen AS JU připomínky.

Program zasedání:

1. Schválení programu jednání.

2. Nový člen senátu.

3. Elektronické hlasování.

4. Volba delegátů JU do RVŠ.

5. Volební a jednací řád AS PřF JU.

6. Návrh rektora na obsazení funkce prorektora pro zahraniční styk.

7. Návrh na jmenování nové VR ÚFB JU.

8. Sdělení prorektora JU pro studium-požadavky ECTS Label a DS Label.

9. Studentská komora AS JU.

10. Informace z RVŠ.

11. Různé.

Členové AS JU neměli k programu AS JU 9. 12. 2008 žádné připomínky.

1. HLASOVÁNÍ O PROGRAMU V NAVRŽENÉM ZNĚNÍ

Akademičtí pracovníci:

Pro: 13

Proti: 0

Zdrželi se hlasování: 0

Studenti:

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se hlasování: 0

Akademický senát JU souhlasí s navrženým znění programu zasedání dne 9. 12. 2008.

2. NOVÝ ČLEN SENÁTU

Za senátora Švejdu z PF, který na svou funkci rezignoval, nastoupil senátor Jan Petr, který již

v minulosti, od května 2007 spolupracoval s AS PF JU. Předseda senátu přivítal nového člena

a předal mu jmenovací listinu.

3. ELEKTRONICKÉ HLASOVÁNÍ

Ke dni 24. 11. 2008 schválil AS JU počtem hlasů 9 „pro“ ve studentské komoře a 18 „pro“ v 

komoře akademických pracovníků usnesení: 

"AS JU deleguje do Rady vysokých škol ve smyslu čl. IV bod 1. pís. b) Statutu Rady vysokých 

škol na návrh akademických senátů příslušných fakult zástupce: 

Ekonomická fakulta – Ing. Kamil Pícha, Ph.D. 
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Filozofická fakulta – PhDr. Josefa Hrdlička, Ph.D 

Pedagogická fakulta – RNDr. Jaroslav Icha 

Teologická fakulta – doc. Martin Weis, ThD. 

Zdravotně sociální fakulta – Ing. Bohumír Papáček“ 

AS JU k této zprávě nevznesl připomínek.

4. VOLBA DELEGÁTŮ JU DO RVŠ

Dokumenty k projednávanému bodu byly členům AS JU rozeslány elektronickou poštou.

Předseda AS JU informoval o jednotlivých kandidátech delegace do RVŠ. Přítomní delegáti

měli možnost informovat přítomné o svých záměrech v RVŠ. Této možnosti využil kandidát

Bezecný, Dočekal a Raabová.

Navržení delegáti do RVŠ za JU:

Delegát do předsednictva: Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., FF JU

Delegáti do sněmu: doc. Ing. Jindřich Čítek, CSc., ZS JU

         Dr. Ing. Alois Křišťan, Th.D., TF JU

Delegáti do Studentské komory: Bc. Adam Dočekal, DiS., ZSF JU

     Jaroslav Mrňa, FF JU

     Ing. Raabová, ZF JU

     Lenka Varhaníková, TF JU

Náhradník do Studentské komory: Jakub Vondruška, ZF JU

Delegát za ZF JU: doc. Ing. Miroslav Maršálek, CSc., ZF JU

Po vlastní prezentaci jednotlivých kandidátů se kandidátka Raabová rozhodla svou

kandidaturu na delegáta do Studentské komory vzít zpět, a jako delegáta do Studentské

komory doporučila Adama Dočekala. 

Senátor Scholz navrhuje, aby kolegyně Raabová kandidovala na náhradníka člena Studentské

komory RVŠ. Kolegyně Raabová s návrhem souhlasila a novou kandidaturu jako náhradník

do Studentské komory RVŠ přijala.

Členové AS JU k této změně neměli připomínek.

Po diskusi nebyly k předloženému znění navržených delegátů do RVŠ JU žádné připomínky.

Předseda AS JU proto dal tajně hlasovat o předloženém návrhu.

HLASOVÁNÍ O NAVRŽENÝCH DELEGÁTECH JU DO RVŠ

Akademičtí pracovníci:

Delegát do předsednictva: Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., FF JU

Pro: 16

Delegát do sněmu: Dr. Ing. Alois Křišťan, Th.D., TF JU

Pro: 15

Delegát do Studentské komory: Bc. Adam Dočekal, DiS., ZSF JU

Pro: 10
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Náhradník do Studentské komory: Ing. Raabová, ZF JU

Pro: 10

Delegát za ZF JU: doc. Ing. Miroslav Maršálek, CSc., ZF JU

Pro: 14

Celkem se volby zúčastnilo 16 akademických pracovníků.

Studenti:

Delegát do předsednictva: Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., FF JU

Pro: 9

Delegát do sněmu: Dr. Ing. Alois Křišťan, Th.D., TF JU

Pro: 7

Delegát do Studentské komory: Bc. Adam Dočekal, DiS., ZSF JU

Pro: 8

Náhradník do Studentské komory: Ing. Raabová, ZF JU

Pro: 9

Delegát za ZF JU: doc. Ing. Miroslav Maršálek, CSc., ZF JU

Pro: 7

Celkem se volby zúčastnilo 9 studentů.

AS JU jednoznačným hlasováním zvolil delegáty JU do RVŠ ve složení: Delegát do

předsednictva: Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., FF JU, delegát do sněmu: Dr. Ing. Alois

Křišťan, Th.D., TF JU, delegát do Studentské komory: Bc. Adam Dočekal, DiS., ZSF JU,

náhradník do Studentské komory: Ing. Raabová, ZF JU, delegát za ZF JU: doc. Ing.

Miroslav Maršálek, CSc., ZF JU.

5. VOLEBNÍ A JEDNACÍ ŘÁD AS PřF JU

Předseda AS JU navrhl z důvodu zaneprázdnění kolegyně Zuzany Gilarové (zastupující

nepřítomného předsedu komise pro legislativní záležitosti Doskočila) sčítáním hlasů

předchozího bodu jednání, aby bod číslo pět – volební a jednací řád AS PřF JU byl přeložen

na následující bod programu.

Členové AS JU neměli připomínek k danému návrhu.

6. NÁVRH REKTORA NA OBSAZENÍ FUNKCE PROREKTORA PRO

ZAHRANIČNÍ VZTAHY

Dokumenty k projednávanému bodu byly členům AS JU rozeslány elektronickou poštou.

Pan rektor JU představil navrhovaného RNDr. Jana Zahradníka na pozici prorektora pro

zahraniční vztahy. Dále rektor JU uvedl, že Jan Zahradník se 1. ledna 2009 stane
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zaměstnancem JU, ve své řeči také zmínil vysoké nároky, které jsou kladeny na pozici

prorektora pro zahraniční vztahy. 

Rektor JU se rozhodl po projednání v Akademickém senátu JU jmenovat RNDr. Jana

Zahradníka do uvolněné funkce prorektora pro zahraniční vztahy Jihočeské univerzity

v Českých Budějovicích. Rektor předpokládá, že nový prorektor využije při řízení jemu

svěřeného resortu svých rozsáhlých koncepčních, organizačních, jazykových a

diplomatických schopností, které si prohloubil ve funkci hejtmana Jihočeského kraje.

Vzhledem k úzké spolupráci s univerzitami v Linci a Pasově budou jistě vítány i zkušenosti

Jana Zahradníka, jež uplatňoval při řízení Společnosti tří zemí. Stejně tak lze předpokládat, že

nový prorektor zohlední své znalosti „bruselského prostředí“ v koncepčních úvahách

univerzity o financování evropských projektů. 

Senátor Koutecký vznesl na pana rektora dotaz ohledně případných nedostatků či záporů

navrženého kandidáta prorektora pro zahraniční vztahy. Pan rektor uvedl, že negativně může

být vnímána kupř. bývalá politická angažovanost Jana Zahradníka, ale jeho klady převažují a

zároveň je nutné pamatovat, že univerzita je heterogenní organismus a přináší možnosti pro

různé názory a osoby. 

Předseda AS JU připomněl že i když to daná funkce nevyžaduje, ozývá se námitka, že pan

Zahradník není typem klasického akademického pracovníka. Rektor JU uvedl, že u pana

Zahradníka se toto bere na zřetel a zdůraznil, že priority pana Zahradníka jsou v oblastech

manažerských a politických zkušeností.

Po diskusi nebyly k předloženému znění návrhu na obsazení funkce prorektora pro zahraniční

vztahy žádné připomínky. Předseda AS JU proto dal hlasovat o předloženém návrhu.

HLASOVÁNÍ O NÁVRHU REKTORA NA OBSAZENÍ FUNKCE PROREKTORA

PRO ZAHRANIČNÍ VZTAHY

Akademičtí pracovníci:

Pro: 10

Proti: 2

Zdrželi se hlasování: 4

Studenti:

Pro: 5

Proti: 2

Zdrželi se hlasování: 2

Akademický senát Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích se k návrhu rektora na

obsazení do funkce prorektora pro zahraniční vztahy RNDr. Jana Zahradníka se smyslu § 9,

čl. 2, písm. b) zákona 111/1998 Sb. o vysokých školách v platném znění, vyjádřil kladně. 

Senátor Scholz položil dotaz kolik kolegů z AS JU navrhlo, že zasedání AS JU bude od 17.

hodiny, protože se domnívá, že tento čas není pro členy SK AS JU přijatelný. Na dotaz mu

bylo odpovězeno předsedou AS JU, že zasedání bylo svoláno na 17. hodinu také s cílem

dosáhnutí vyšší účasti členů SK AS JU na zasedání AS JU.

Dále bylo na zasedání AS JU přítomno 7 členů SK AS JU a tím se AS JU stal

neusnášeníschopný.  
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7. NÁVRH NA JMENOVÁNÍ NOVÉ VR ÚFB JU

Dokumenty k projednávanému bodu byly členům AS JU rozeslány elektronickou poštou,

v dostatečném časovém předstihu.

Na zasedání AS JU byl návrh zdůvodněn a projednán. Rektor JU i ředitel UFB JU

zodpověděli předložené dotazy.

Předseda AS JU uvedl, že dle volebního a jednacího řádu je nejprve nutno odvolat stávající

Vědeckou radu ÚFB JU a následně schválit nové členy Vědecké rady ÚFB JU.

Byla formulována dvě usnesení. 1. "AS JU schvaluje návrh rektora JU na odvolání stávající

členy Vědecké rady ÚFB JU" a 2. "AS JU na návrh rektora JU schvaluje nové členy Vědecké

rady ÚFB JU dle předloženého seznamu."

Tato usnesení nebyla odhlasována, neboť v danou chvíli již AS JU nebyl usnášeníschopný.

Přítomní senátoři a senátorky se shodli na možnosti odhlasovat obě usnesení elektronicky, při

vědomí, že princip tajného hlasování o osobách bude do budoucna i nadále ctěn. Elektronické

hlasování o novém složení VR ÚFB JU je výjimkou.

Návrh na složení nové Vědecké rady Ústavu fyzikální biologie Jihočeské univerzity

v Českých Budějovicích

doc. RNDr. Dalibor Štys CSc. – ÚFB JU

prof. RNDr. Tomáš Polívka CSc. - ÚFB JU

prof. Ing. Jiří Bíla DrSc. – Fakulta strojní Českého vysokého učení technického v Praze

doc. Jost Ludwig – Rheinische Friedrich Wilhelm Universität Bonn,

doc. RNDr. Rüdiger H. Ettrich Ph.D. – Ústav systémové biologie a ekologie AVČR

doc. RNDr. Josef Komenda CSc. – Mikrobiologický ústav AVČR

doc. Mgr. František Vácha Ph.D. – Ústav molekulární biologie rostlin, Biologické centrum

AVČR 

doc. RNDr. Sergej Čelikovský CSc. – Ústav teorie informace a automatizace AVČR

RNDr. Alexandr Jegorov CSc. – Ivax Pharmaceuticals s.r.o.

Ing. Ondřej Uher Ph.D. – Compotech Plus s.r.o.

RNDr. Jan Pokorný CSc. – ENKI o.p.s.

Prof. Ing. Otomar Linhart, DrSc. – Výzkumný ústav rybářský a hydrobiologický JU

doc. RNDr. Jakub Pšenčík, PhD. - Matematicko-fyzikální fakulta Univerzity Karlovy Praha

Prof. RNDr. Jan Nauš, CSc. – Přírodovědecká fakulta Univerzity Palackého v Olomouci

doc. Mgr. Pavel Jungwirth, CSc. – Matematicko-fyzikální fakulta Univerzity Karlovy Praha

5. VOLEBNÍ A JEDNACÍ ŘÁD AS PřF JU

Předseda AS JU navrhl, aby tento bod byl přeložen na následující zasedání.

Přítomní členové AS JU s návrhem souhlasili.
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8. SDĚLENÍ PROREKTORA JU PRO STUDIUM – POŽADAVKY ECTS LABEL A

DS LABEL

Prorektor JU pro studium informoval senátorky a senátory o nutnosti jazykových mutací

předmětových sylabů. Toto je nesmírně důležité pro zahraniční studenty.

9. STUDENTSKÁ KOMORA AS JU

Předseda AS JU zdůraznil, aby jednotliví členové SK AS JU zvážili svou spolupráci s AS JU,

aby se nadále neopakovala situace s neusnášeníschopností AS JU.

Předseda AS JU zváží podání návrhu změny VJŘ AS JU v tom smyslu, aby obě komory AS

JU hlasovaly společně.

10. INFORMACE Z RVŠ

Předseda AS JU vyzval pana Bezecného, aby uvedl aktuální problémy, které se řeší v RVŠ.

Bezecný konstatoval, že obecným problémem je financování vysokých škol.

Pan rektor dále uvedl, že dle jeho aktuálních informací z České konference rektorů chybí

českému vysokému školství 2,2 miliardy korun. Pan rektor uvedl, že určité finanční zdroje

jsou přislíbeny, ale přes toto se obecně do vysokého školství nedostává příslušné množství

finančních zdrojů. Následnou aktuální otázkou je Bílá kniha terciárního vzdělávání. Česká

konference rektorů k návrhu „Bílé knihy“ nespecifikovala své vyjádření.

Rektor JU vyzval vedení jednotlivých fakult, aby důkladně kontrolovala své výdaje z důvodu

budoucího financování vysokých škol. Zdůraznil důležitost rozvoje kvality nad kvantitou.

11. RŮZNÉ

Předseda AS JU položil senátorkám a senátorům otázku, zda následné předpokládané setkání

AS JU zahájit již v 16 hodin. Při hlasování optická většina AS JU souhlasila, aby zasedání AS

JU bylo zahájeno již od 16 hodin.

Další připomínky či návrhy jednotlivých členů AS JU nebyly. Na tomto podkladě předseda

AS JU Alois Křišťan zasedání Akademického senátu Jihočeské univerzity dne 9. 12. 2008

ukončil.

Dne 9. 12. 2008

Zapsal: Pavel Fošum

Ověřili: Kateřina Brichcínová, František Štěch,
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